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Zapytanie do Starosty Świeckiego Barbary Studzińskiej

W związku z wypłatą przez budżet państwa świadczenia wychowawczego „500 plus” 
na każde dziecko, proszę o wyjaśnienie w jaki sposób w domach dziecka w Bąkowie i w 
domu dziecka w Topolnie są środki z tego świadczenia zagospodarowywane, wydatkowane i 
rozliczane przez kierownictwo tych placówek.

W szczególności interesuje mnie, czy dzieci umieszczone w domach dziecka w 
naszym powiecie mają jakikolwiek wpływ na sposób wydatkowania świadczenia 
wychowawczego na ich potrzeby. Jeśli tak, to od jakiego wieku i jakich konkretnie kwot 
miesięcznie ?

Proszę dokładnie wyjaśnić od strony finansowo księgowej zasady rozliczania przez 
kierownictwo domów dziecka świadczenia wychowawczego wypłacanego co miesiąc na 
każde dziecko.
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